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Zápisnica OZ č. 2/2007 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, ktoré sa konalo 

27. februára  2007, t.j. v utorok o 18,00 hodine na OcÚ Vlčkovce 

 

Prítomní: 9 poslancov z celkového počtu 9, 

                starosta obce, zapisovateľka, hlavná kontrolórka, (viď. prezenčná 

listina) 

Overovatelia + návrhová komisia: Mgr. Andrej Caban, Viliam Ginga 

Program: 

1. Plán zasadnutí OR a OZ na rok 2007 a určenie poslaneckých obvodov 

2. Zmena územného plánu obce (1A, 1B, 1C) 

3. Ţiadosti ZŠ s MŠ Vlčkovce o poskytnutie finančných prostriedkov 

4. Ţiadosť T-PRESS, s.r.o. o výmenu novinového stánku za väčší 

5. Ponuka JUDr. Martina Kuboviča – právne poradenstvo pre občanov 

6. Zámenná zmluva na pozemok a zriadenie vecného bremena OcÚ 

Vlčkovce s p. Jozefom Baňasom a manţelkou 

7. Vybudovanie prístrešku pri dome smútku, rekonštrukcia soc. zariadenia 

na OcÚ vo Vlčkovciach a rekonštrukcia školského bytu pre účely 

rozšírenia materskej školy 

8. Schválenie zloţenia komisií pri OZ 

9. Diskusia a rôzne (kinosála, ţiadosť o odkúpenie pozemku – Štefunko, 

komisia na ochranu verejného záujmu) 

10. Záver 
 

Zasadnutie OZ otvoril a viedol starosta obce Rudolf Kriţanovič. Na úvod 

privítal všetkých prítomných a skonštatoval, ţe je prítomná nadpolovičná 

väčšina poslancov a zasadnutie je uznášaniaschopné. Navrhol  za overovateľov 

zápisnice a zároveň za členov návrhovej komisie Mgr. Andreja Cabana 

a Viliama Gingu. Prítomní poslanci jednohlasne odsúhlasili program uvedený na 

pozvánke a overovateľov zápisnice spolu s návrhovou komisiou: Mgr. Andreja 

Cabana a Viliama Gingu. Zároveň p. starosta rozdal prítomným poslancom 

a kontrolórke publikáciu „Dobrý deň samospráva“, ktorá im bude slúţiť na 

lepšie zorientovanie sa práce samosprávnych orgánov.  

 

1. Plán zasadnutí OR a OZ na rok 2007 a určenie poslaneckých 

obvodov 

 

P. starosta obce predloţil prítomným návrh na plán zasadnutí OR a OZ na 

rok 2007. Obecná rada by sa mala zasadať kaţdý mesiac – druhý utorok 

v mesiaci, prípadne podľa potreby a verejné zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

by mali byť vţdy posledný utorok v mesiaci kaţdý párny mesiac. Zasadnutia 

budú bývať vţdy o 18,00 hod., OR v kancelárii starostu a OZ v zasadačke 

Obecného úradu Vlčkovce. Pri prerokovaní tohto bodu programu nebol 

prítomný p. Tomáš Bartoš.  
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Obec Vlčkovce bude mať 9 poslaneckých obvodov. Pridelené obvody p. 

poslancom z predchádzajúceho volebného obdobia zostávajú nezmenené 

a novozvoleným poslancom budú určené nové obvody. Rozdelenie a určenie 

poslaneckých obvodov dostanú poslanci na zasadnutí OZ. Všetci poslanci 

dostali menný zoznam občanov vrátane súpisného čísla vo svojom poslaneckom 

obvode.  

 

UZNESENIE Č. 2/2007 

z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 27.02.2007 

 

Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 

a) schvaľuje  

Plán zasadnutí Obecnej rady a verejných zasadnutí Obecného 

zastupiteľstva tak, ako bol predložený na Obecnej rade. 

 

Plán zasadnutí OR:  Plán verejných zasadnutí OZ: 

   23.01.2007    27.02.2007 

   13.02.2007    24.04.2007 

   13.03.2007    26.06.2007 

   17.04.2007    28.08.2007 

   15.05.2007    30.10.2007 

   12.06.2007    11.12.2007 

   10.07.2007    28.12.2007 

   14.08.2007 

   11.09.2007 

   09.10.2007 

   13.11.2007 

   04.12.2007 
 

b) schvaľuje 

rozdelenie obce na poslanecké obvody, tak ako bolo navrhnuté Obecným 

úradom a zároveň pridelenie jednotlivých obvodov poslancom nasledovne: 

obvod č. 1 – Ing. Sabína Klačová súp. č. 1 – 45 + 351 + 364 + 374 

obvod č. 2 – Ing. Jana Poláková súp. č. 46 – 68 + 373 (Stríž) 

obvod č. 3 – Tomáš Bartoš  súp. č. 69 – 103 

obvod č. 4 – Ing. Peter Uhrovič súp. č. 104 – 149 

obvod č. 5 – Mgr. Andrej Caban súp. č. 151 – 182 

obvod č. 6 – Vladimír Pikna  súp. č. 183 – 225 

obvod č. 7 – Mária Madarová súp. č. 300 – 338 + 372 

obvod č. 8 – Veronika Krajčovičová súp. č. 274 – 299 + 339 – 350 

obvod č. 9 – Viliam Ginga  súp. č. 226 – 273 + 360 + 353 + 368 

 

Hlasovanie: za: 8  proti: 0 zdrţal sa: 0  neprítomný:1 
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2. Zmena územného plánu obce 

K tomuto bodu rokovania boli prizvaní: Ing. Arch. Odnoga - zhotoviteľ 

Územného plánu obce, p. Skala -  konateľ spol. Stavoimpex a p. Kavuliak – 

zástupca spol. Vypra. P. starosta predloţil prítomným štyri poţiadavky na 

zmeny ÚPO. Prvá zmena „1 A“ je poţiadavka od p. Skalu – konateľa firmy 

Stavoimpex o zmenu výstavby rodinných domov na bytové domy 

(malometráţne byty) pozemok pri hlavnej ceste smerom ku kostolu. Ďalšia 

zmena „1 B“ sa týka zapracovania projektového zámeru Veterný park Sereď. 

Investor zámeru CE Energy, s.r.o. si zmenu objedná prostredníctvom obce 

Vlčkovce u zhotoviteľa ÚPO Ing. Arch. Odnogu. Treťou zmenou „1 C“ – 

lokalita č. 1 pri kriţovianskom by vznikli dva stavebné pozemky v Papučkovej 

ulici a pozemok na vybudovanie cesty. Poslednou zmenou ÚPO je zmena  „1D“, 

ktorá vznikla na podnet spol. Vypra tým, ţe odkúpila pozemky v lokalite č. 2 za 

cintorínom a je potrebné k uvedeným pozemkom vybudovať príjazdovú 

komunikáciu. Obec má v lokalite č. 2 tieţ pozemok  za Základnou školou parc.č. 

185/13, LV č. 1324. P. starosta navrhuje, aby sa do ÚPO doplnila moţnosť 

výstavby na uvedenom pozemku okrem  rodinných domov aj výstavba 

polyfunkčnej budovy s viacúčelovým vyuţitím  budovy. Všetky zmeny budú 

v ÚPO riešené v textovej časti. Počas rokovania tohto bodu programu došiel p. 

Bartoš. 

 

UZNESENIE Č. 3/2007 

z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 27.02.2007 

 

Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 

schvaľuje  

rozšíriť a doplniť textovú časť Územného plánu obce Vlčkovce 

o nasledovné zmeny:  1 A  - zmena výstavby rodinných domov na bytové 

domy 

         1 B – zapracovanie projektového zámeru Veterný park Sereď 

             1 C – lokalita č. 1 pri križovianskom: dva stavebné pozemky 

a pozemok na miestnu komunikáciu 

         1 D – lokalita č. 2 za cintorínom: a) pozemok parc. č. 185/13, LV 

1324 určiť na príjazdovú komunikáciu k pozemkom za cintorínom  

b) výstavbu rodinných domov na obecnom pozemku za Základnou 

školou 1. – 4. roč. s MŠ Vlčkovce rozšíriť o možnosť výstavby polyfunkčnej 

budovy s viacúčelovým využitím. 

 

 Hlasovanie: za: 9  proti: 0 zdrţal sa: 0  neprítomný: 0 

 

      3.Ţiadosti ZŠ s MŠ Vlčkovce o poskytnutie finančných prostriedkov 

Riaditeľstvo ZŠ 1.-4. roč. s MŠ Vlčkovce predloţilo dňa 10.01.2007 ţiadosť 

na dofinancovanie beţných výdavkov na mesiac január 2007 v celkovej výške 

43.819,80 Sk (mesačné zálohy: plyn 40.280,- Sk, stočné 2.894,50 Sk, poplatok 

za telefón 645,30 Sk).  
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Finančné prostriedky na originálne kompetencie (Materská škola, Školský 

klub detí a Školská jedáleň) budú poukazované mesačne na účet Základnej školy 

1.-4. roč. s MŠ Vlčkovce vo výške 1/12 z ich celkového ročného rozpočtu na 

originálne kompetencie (1,694.000,- Sk).  

 

Riaditeľstvo ZŠ 1.-4. roč. s MŠ Vlčkovce ţiada o finančný príspevok na 

doplnkové učebnice pre prvákov a ţiakov druhého ročníka na šk. r. 2007/2008. 

P riaditeľka školy Mgr. Carmen Delinčáková ţiada pre prvákov príspevok vo 

výške 802,- Sk a pre druhákov 800,- Sk. V prílohe ţiadosti je priloţený rozpis 

počtov ţiakov a nákladov na nákup učebníc. Skutočné výdavky na učebnice pre 

ţiakov druhého ročníka sú 2.552,- Sk (na 800,- Sk ţiada p. riaditeľka príspevok 

od obce a zvyšok 1 752,- Sk by doplatili rodičia detí druhého ročníka).  

Súčasné priestory miestností v ZŠ Vlčkovce (kabinet a zborovňa) sú 

nevyhovujúce z dôvodu veľkosti a vykurovania. Pracovníci školy majú záujem 

o úpravu miestností, presťahovanie zborovne do kabinetu. Uvedená zmena si 

bude vyţadovať rekonštrukciu kúrenia. Odborník na kúrenárske práce doporučil 

dve alternatívy riešenia: jednou je pridanie čerpadla cca za 3 000,- Sk a druhou 

vymeniť vykurovacie telesá s predpokladanými nákladmi 24 000,- Sk. Ostatné 

úpravy so sťahovaním (maľovanie, atď. by si pracovníci urobili svojpomocne 

cez letné prázdniny). V priebehu rokovania tohto bodu programu sa ospravedlnil 

p. Bartoš a odišiel zo zasadnutia.  

 

UZNESENIE Č. 4/2007 

z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 27.02.2007 

 

Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 

schvaľuje  

a) poukázanie finančných prostriedkov vo výške 43.819,80 Sk na účet školy na 

dofinancovanie chýbajúcich prostriedkov za mesiac január, ktoré budú 

použité na úhradu mesačných faktúr za plyn – 40.280,- Sk, stočného 2.894,50 

Sk a poplatkov za telefón 645,30 Sk.  

b)  z rozpočtu obce finančný príspevok na doplnkové učebnice pre prvákov 

a druhákov ZŠ 1.-4. roč. s MŠ v plnej výške, t.j. 3 354,- Sk.  

c) príspevok z rozpočtu obce pre ZŠ 1. – 4. roč. s MŠ vo výške 5 000,- Sk na 

rekonštrukciu kúrenia v kabinete a zborovne.  

 

Hlasovanie: za: 8  proti: 0 zdrţal sa: 0  neprítomný: 1 

 

 

 

4. Ţiadosť T-PRESS, s.r.o. o výmenu novinového stánku za väčší 

Spoločnosť T-PRESS, s r. o. doručila na Obecný úrad Vlčkovce ţiadosť 

o povolenie uskutočniť výmenu existujúceho stánku o výmere 3,6 m2 na 

pozemku p. č. 175/1 v kat. území Vlčkovce. Existujúci stánok ţiadajú vymeniť 
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za typ ATYP SUPER D o rozmeroch 4,50 m x 2,30 m. Súčasná cena ročného 

nájomného zo 4.800,- Sk by sa zvýšila na cca 15.000,- Sk/rok.  

 

UZNESENIE Č. 5/2007 

z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 27.02.2007 

 

Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 

súhlasí  

s výmenou pôvodného novinového stánku za väčší (typ ATYP SUPER D 

o rozmeroch 4,50 m x 2,30 m) s podmienkou nezasahovania do chodníka 

a dodržanie ochrannej vzdialenosti od komunikácie. Ročné nájomné za 

umiestnenie stánku vo výške 15.000,- Sk. Uvedené zmeny budú riešené 

dodatkom k pôvodnej Zmluve o dočasnom užívaní pozemku zo dňa 

13.06.2001. 

 

Hlasovanie: za: 8  proti: 0 zdrţal sa: 0  neprítomný: 1 

 

5. Ponuka JUDr. Martina Kuboviča – právne poradenstvo pre občanov 

 

JUDr. Martin Kubovič – Advokátska kancelária ponúka obci Vlčkovce 

poskytovanie právnych sluţieb vo forme právnych rád v oblasti obchodného, 

občianskeho a správneho práva občanom obce a to tretiu pracovnú stredu 

v príslušnom mesiaci v čase od 15,30 hod do 19,30 hod. v zasadačke obecného 

úradu Vlčkovce za paušálnu odmenu vo výške 1.190,- Sk za kalendárny mesiac.  

 

UZNESENIE Č. 6/2007 

z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 27.02.2007 

 

Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 

schvaľuje  

podpísanie Zmluvy o poskytovaní právnych služieb JUDr. Martinom 

Kubovičom na poskytovanie právnych služieb vo forme právnych rád v oblasti 

obchodného, občianskeho a správneho práva občanom obce Vlčkovce. Službu 

bude poskytovať  tretiu pracovnú stredu v príslušnom mesiaci v čase od 15,30 

hod. do 19,30 hod. v zasadačke obecného úradu Vlčkovce za paušálnu 

odmenu vo výške 1.190,- Sk za kalendárny mesiac. 

 

Hlasovanie: za: 8  proti: 0 zdrţal sa: 0  neprítomný: 1 

 

 

6. Zámenná zmluva na pozemok a zriadenie vecného bremena 

 

P. Baňas predloţil na Obecný úrad Vlčkovce geometrický plán s vyznačením 

zámeny parciel medzi vlastníkmi nehnuteľností v k.ú. Vlčkovce (p. Jozef Baňas 
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a Obec Vlčkovce) vecným bremenom. Obec Vlčkovce si dala vypracovať p. 

Mgr. Krechňákom zámennú zmluvu a zmluvu o zriadení vecného bremena. 

Obec Vlčkovce prevádza na p. Baňasa s manţelkou časť pozemku parc.č. 270/2 

o výmere 165 m2. P. Baňas s manţelkou prevádza na Obec Vlčkovce pozemok 

parc.č. 225/6 o výmere 165 m2. P. Baňasovi sa zriaďuje ako vecné bremeno 

právo prechodu a prejazdu cez novovytvorené pozemky v k.ú. Vlčkovce parc.č. 

225/3 o výmere 306 m2 a parc.č. 270/2 o výmere 165 m2 a tieţ cez pozemok 

parc.č. 225/5 o výmere 182 m2. Vecné bremeno oprávňuje vlastníka pozemku 

parc.č. 225/6 (Obec Vlčkovce) ako aj všetky tretie ním určené osoby na prechod 

a prejazd cez zaťaţený pozemok v rozsahu vyznačenom v geometrickom pláne. 

Návrh na vklad práv z tejto zmluvy plynúcich do katastra nehnuteľností podá p. 

Baňas.  Náklady z konania znáša tieţ p. Baňas. Zámena nehnuteľností podľa 

zmluvy musí byť schválená uznesením OZ.  

 

UZNESENIE Č. 7/2007 

z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 27.02.2007 

 

Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 

a) schvaľuje  

zámenu pozemkov v k.ú. Vlčkovce v zmysle geometrického plánu č. 21/2006 

zo dňa 25.05.2006 nasledovne: Obec Vlčkovce prevádza do bezpodielového 

spoluvlastníctva manželov Jozefa a Márie Baňasových, Vlčkovce č. 364 

pozemok parc.č. 270/2 o výmere 165 m2 a manželia Jozef a Mária Baňasoví, 

Vlčkovce č. 364 prevádzajú do výlučného vlastníctva Obci Vlčkovce pozemok 

parc.č. 225/6 o výmere 165 m2.  

b) zriaďuje 

manželom Jozefovi a Márii Baňasovým, Vlčkovce č. 364 vecné bremeno 

právo prechodu a prejazdu cez novovytvorené pozemky v k.ú. Vlčkovce 

parcelné čísla 225/3 o výmere 306 m2 a 270/2 o výmere 165 m2 špecifikované 

v geometrickom pláne a tiež cez pozemok 225/5 o výmere 182 m2 zapísaný na 

LV č. 1268.  

 

Hlasovanie: za: 8  proti: 0 zdrţal sa: 0  neprítomný: 1 

 

7. Vybudovanie prístrešku pri dome smútku, rekonštrukcia soc. 

zariadenia na OcÚ vo Vlčkovciach a rekonštrukcia školského bytu pre 

účely rozšírenia materskej školy 

 

7.1.vybudovanie prístrešku pri dome smútku 

P. starosta oboznámil prítomných o cenovej ponuke spoločnosti PINKI na 

zhotovenie prístrešku na Dome smútku. Materiál pouţitý na prístrešok je drevo 

a šindel. Rozmery prístrešku (pergoly) sú: 500x550x250 cm. Cenová ponuka na 

zhotovenie prístrešku je 96 843,- Sk s DPH.  

Počas rokovania tohto bodu programu sa vrátil p. Bartoš. P. poslanci 

doporučujú, aby p. starosta navštívil obce, v ktorých spoločnosť uţ montovala 
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prístrešok  a urobil fotodokumentáciu. Poţiadať dodávateľa o zhotovenie 

situačného nákresu prístrešku k domu smútku na naše podmienky.  

 

7.2.rekonštrukcia sociálneho zariadenia na OcÚ Vlčkovce 

Sociálne zariadenie na obecnom úrade je v nevyhovujúcom a dezolátnom 

stave,  netesniace potrubia, šíriaci sa zápach. V rozpočte obce na r. 2007 sú na 

tento účel vyčlenené finančné prostriedky vo výške 150 000,- Sk.  

 

7.3. rekonštrukcia školského bytu pre účely rozšírenia materskej školy 

V budúcnosti je predpoklad nárastu počtu detí do materskej a základnej 

školy (prisťahovanie mladých občanov do bytoviek Stavoimpexu). Z tohto 

dôvodu bude potrebné rozšíriť priestory pre materskú školu. Členovia OR 

doporučujú, aby sa školský byt vyuţíval pre účely školstva.  Zároveň bude 

potrebné urobiť rekonštrukciu bytu na podmienky potrebné k prevádzke 

školského zariadenia.  

P. starosta oslovil dve projektantky  na vypracovanie cenovej ponuky na 

projektové práce (rekonštrukcia hygienických zariadení na obecnom úrade 

Vlčkovce a prestavba školského bytu na materskú školu). Následne p. starosta 

podľa cenovej ponuky na projektové  práce  vyberie zhotoviteľa. 

 

UZNESENIE Č. 8/2007 

z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 27.02.2007 

 

Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 

a) určuje, 

aby sa školský byt v Základnej škole 1. – 4. roč. s MŠ Vlčkovce využíval iba pre 

účely školstva  

b) schvaľuje 

prestavbu školského bytu na materskú školu  

 

 Hlasovanie: za: 9  proti: 0 zdrţal sa: 0  neprítomný: 0 

 

8. Schválenie zloţenia komisií pri Obecnom zastupiteľstve Vlčkovce 

Predsedovia komisií pri Obecnom zastupiteľstve Vlčkovce predloţili do 

15.01.2007 doplnenie členov na spoluprácu z radov spoluobčanov. Predsedníčka  

kultúrnej komisie si prizvala na spoluprácu MUDr. Darinu Marušiakovú 

a Miroslava Škorca. Poriadková a kontrolná komisia s predsedom Vladimírom 

Piknom bude doplnená o člena p. Jaroslava Kocmála. Predseda stavebnej 

komisie Ing. Peter Uhrovič doplnil zloţenie komisie o členov: Viera Krajčírová 

a Marián Miškolci. Ing. Andrej Caban – predseda finančnej komisie  si prizval 

na spoluprácu Ing. Martina Kudláča. 

  

UZNESENIE Č. 9/2007 

z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 27.02.2007 
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Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 

doplňuje a volí 

za členov komisií pri OZ nasledovných občanov: 

Kultúrna a športová komisia: MUDr. Darina Marušiaková, Miroslav Škorec 

Poriadková a kontrolná komisia: Jaroslav Kocmál 

Stavebná komisia: Viera Krajčírová, Marián Miškolci 

Finančná komisia: Ing. Martin Kudláč 

 

Hlasovanie: za: 9  proti: 0 zdrţal sa: 0  neprítomný: 0 

 

9. Rôzne 

 

9.1. Prevádzka kinosály 

V súčasnosti sú stále sťaţnosti na mladých občanov, ktorí chodia do 

kinosály na nedodrţiavanie určených hodín, hlavne nočných. Kinosálu 

navštevujú aj občania z iných obcí, robia tam neporiadok. Členovia OZ navrhujú 

od 1.3.2007 vymeniť zámok na kinosále a hlavného vchodu do budovy a dať 

zhotoviť bezpečnostný zámok. Zatvoriť kinosálu pre mladých ľudí a doporučiť 

im, aby si utvorili zdruţenie (skupinu, organizáciu), ktoré bude mať svojich 

členov a iba títo členovia budú mať prístup do kinosály. Zdruţenie musí mať 

stanovené pravidlá, ktoré členovia budú dodrţiavať. Mládeţ bude kinosálu 

vyuţívať iba na šport, internet a filmovú produkciu. Splnením uvedených 

podmienok a zvolením výboru a zodpovednej osoby bude so zdruţením urobená 

zmluva a vydaný kľúč.  

 

9.2. Kúpa pozemku od p. Bošáckej 

V minulosti obec Vlčkovce vykúpila viaceré pozemky od občanov. 

Občanom boli peniaze síce vyplatené, ale zmeny neboli prevedené na 

katastrálnom úrade. P. starosta informoval uţ vyplatených  občanov na moţnosť 

urobiť nové kúpne zmluvy na pozemky (ihrisko) za 1,- Sk a tak vysporiadať 

nedoriešené pozemky, ktoré sa týkajú ihriska. S návrhom súhlasila iba p. 

Bošácka.  

 

UZNESENIE č. 10/2007 

z verejného zasadnutia obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 27.02.2007 

 

Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 
 

súhlasí 

s  vysporiadaním -  odkúpením pozemku v k. ú. Vlčkovce, parc. 187, ktorý je 

zaevidovaný ako parcela registra „E“ na LV č. 914 vo výmere 3381 m2, 

ktorého vlastníčkou je p. Irena Bošácka, Vlčkovce č. 163. Pozemok 

v skutočnosti užíva obec Vlčkovce ako ihrisko. Cena za pozemok je 1,- Sk. 

Vypracovanie kúpnej zmluvy a návrh na vklad do katastra zabezpečí obec na 

svoje náklady. 
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Hlasovanie:      za: 9           proti: 0          zdrţal sa: 0         neprítomný: 0 

 

9.3. Ţiadosť o odkúpenie pozemku 

P. Ivan Štefunko s manţelkou, bytom Vlčkovce č. 42 ţiadajú Obec 

Vlčkovce o odkúpenie časti pozemku na parcele č. 176/1 vo výmere 37 m2 v k. 

ú. Vlčkovce. Jedná sa o pozemok, ktorý v minulosti nebol moţný odkúpiť 

z titulu vecného bremena. V súčasnosti  na pozemku nie sú vedené ţiadne 

ťarchy a je vyuţívaný ako časť dvora. Prílohou ţiadosti je geometrický plán 

a list vlastníctva. 

 

UZNESENIE č. 11/2007 

z verejného zasadnutia obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 27.02.2007 

 

Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 

súhlasí 

s  predajom časti obecného pozemku v k. ú. Vlčkovce, parcela č. 176/1 vo 

výmere 37 m2 za cenu 50,- Sk/m2 Ivanovi Štefunkovi a Zdenke Štefunkovej, r. 

Danihelovej, bytom Vlčkovce č. 42. Obec Vlčkovce vypracuje kúpnu zmluvu, 

geometrický plán  a návrh na vklad do katastra zabezpečí kupujúci.  

 

Hlasovanie:      za: 9           proti: 0          zdrţal sa: 0         neprítomný: 0 

 

9.4. Ţiadosť p. Lančariča o predĺţenie zatváracích hodín. 

Nájomca Motorestu ESO p. Lančarič ţiada Obec Vlčkovce o zmenu 

zatváracích hodín v dňoch piatok a sobotu z pôvodných 22,00 hod. na 23,00 

hod. od 1. 3. 2007.  

 

UZNESENIE č. 12/2007 

z verejného zasadnutia obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 27.02.2007 

 

Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 

súhlasí, 

aby zatváracie hodiny v Motoreste ESO boli od 1. 3. 2007 v dňoch piatok 

a sobota o 23,00 hod.  

 

Hlasovanie:      za: 9           proti: 0          zdrţal sa: 0         neprítomný: 0 

 

P. Bartoš sa v diskusii zaujímal o odhlučnenie v obytnej zóne obce Vlčkovce 

k priľahlej rýchlostnej komunikácie. Akustická štúdia bola vypracovaná v roku 

2006. Výsledky merania hlučnosti boli pozitívne a je navrhnuté vybudovanie 

protihlukovej bariéry pred nadmerným hlukovým zaťaţením. Štúdia 

bola zaslaná na posúdenie Regionálnemu úradu verejného zdravotníctva 

v Trnave. Orgán na ochranu verejného zdravotníctva s predloţeným materiálom  



Zápisnica OZ č. 2/2007 z 27.02.2007 10 

a navrhnutými opatreniami na výstavbu protihlukovej steny podľa záverov 

akustickej štúdie súhlasí. Na riešenie návrhu bude potrebné začať nové konanie 

za účasti dotknutých orgánov štátnej správy, samosprávy a prevádzkovateľa 

komunikácií.  
 

Po prerokovaní všetkých bodov programu p. starosta poďakoval prítomným 

za účasť a zasadnutie ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

    Vo Vlčkovciach, 09.03. 2007     

 

 

 

 

Overovatelia: 

Mgr. Andrej Caban _____________________ 

 

Viliam Ginga          _____________________           

 

 

 

 

                                                                                              Rudolf Kriţanovič                                                                                                                                                                                                                                      

Zapísala:____________________                                            starosta obce                                                                   

Mária Hermanská 

 
 

  


